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Z á p i s n i c a  zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 
Stankovce, konaného dňa 29.1.2015 od  16:30 hod. do  19:15 hod. 

v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce  
JUDr. Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 8 z celkového počtu 9 poslancov (ospravedlnená: Ing. 
Beňovičová). Nakoľko účasť poslancov je nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ je 
schopné rokovať a uznášať sa. Po privítaní prítomných otvoril zasadnutie OZ. 
Písaním zápisnice bola poverená:  Ing. Mária Kašubová, ekonómka OcÚ  
 
Overovatelia: 
PaedDr. Šmatláková Oľga 
Ing. Martin Poruban 
 
 
Hlasovanie za návrh overovateľov: 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 P r o g r a m :       
 

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Plat starostu obce  
3. Zástupca starostu 
4. Schválenie členov a tajomníkov  stálych komisií pri OZ 
5. Poverenie sobášiacich 
6. Predseda ZPOZ a členovia ZPOZ  
7. Správa o výsledku vykonanej kontroly 
8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 
9. Predbežné vyhodnotenie čerpania rozpočtu k  31.12.2014 
10. Rozpočtové opatrenie č. 7/2014 
11. Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 – Oprava vozidla na vývoz fekálií 
12. Zrušenie VZN č. 3/2011 o povinnosti vypracovať a aktualizovať povodňový plán záchranných 

prác právnickej osobe a fyzickej osobe-podnikateľovi, ktorej objekt môže byť postihnutý 
povodňou   

13. Diskusia 
14. Záver 

 
 
   Návrh na zmenu programu – JUDr. Markech: 
 

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Plat starostu obce  
3. Zástupca starostu 
4. Schválenie členov a tajomníkov  stálych komisií pri OZ 
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5. Poverenie sobášiacich 
6. Predseda ZPOZ a členovia ZPOZ  
7. Správa o výsledku vykonanej kontroly 
8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 
9. Predbežné vyhodnotenie čerpania rozpočtu k  31.12.2014 
10. Rozpočtové opatrenie č. 7/2014 
11. Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 – Oprava vozidla na vývoz fekálií 
12. Zrušenie VZN č. 3/2011 o povinnosti vypracovať a aktualizovať povodňový plán záchranných 

prác právnickej osobe a fyzickej osobe-podnikateľovi, ktorej objekt môže byť postihnutý 
povodňou   

13. Stankovská zabíjačka - schválenie cenníka výrobkov, jedál 
14. Vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou p. Hlávková, manž. Hudecovci 
15. Diskusia 
16. Záver 

 
 
Hlasovanie za zmenu programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 1 - Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 4.12.2014 a 15.12.2014 
 
Návrh na Uznesenie č. 1/2015 
OZ schvaľuje Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 4.12.2014 a 15.12.2014 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
  

 
 
K bodu 2 – Plat starostu obce 
 
Dôvodová správa: 
Výšku platu starostu schvaľuje obecné zastupiteľstvo.  Podľa § 3 ods. 2 a § 4  ods. 4 zákona č. 
253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, plat 
patrí starostovi odo dňa zloženia predpísaného sľubu a  obecné zastupiteľstvo plat starostu prerokuje 
opätovne raz ročne. Z toho dôvodu je na rokovanie predložený  predmetný  materiál. 
Výpočet platu starostu  
Plat starostu v zmysle § 3 a § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, je súčinom priemernej 
mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického  
úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok a 2,17 násobku – štvrtá  platová skupina s tým, že takto 
vypočítaný plat sa zaokrúhli na celé euro nahor. Priemerná mzda zamestnanca v národnom 
hospodárstve v SR bola v roku 2013 podľa oznámenia Štatistického  úradu SR vo výške 824 Eur, 
čiže: 
 
Pre rok 2013 je definovaný priemerný plat v NH  v hodnote 824,-€ 
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Definovaný koeficient     2,17  ( pre počet obyvateľov od 3 001 do  5 000) 
824 x 2,17= 1 788,08 € = 1 789 € 
 
Návrh na Uznesenie č. 2/2015 
OZ  určuje v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a v zmysle § 3 ods. 1) a § 4 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 
a platových  podmienkach primátorov a starostov obcí, v znení neskorších predpisov, plat starostovi 
obce ako  súčin priemernej mzdy zamestnanca v NH vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za 
predchádzajúci kalendárny rok a  2,17 násobku – štvrtá platová skupina, čo činí  1 789,- € mesačne. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
 

K bodu 3  - Zástupca starostu 
 
Dôvodová správa: 
Podľa § 13b ods. 1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  starostu zastupuje zástupca starostu, 
ktorého  spravidla na celé funkčné obdobie  poverí zastupovaním starosta do 60 dní od zloženia sľubu 
starostu.   
 
Návrh na Uznesenie č. 3/2015 
OZ berie na vedomie poverenie výkonom funkcie zástupcu starostu pre volebné obdobie 2014-2018  
pre  Ing. Martina Kudlu, PhD. 

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
 
K bodu 4 - Schválenie členov a tajomníkov stálych komisií pri OZ 
 
Dôvodová správa: 
Podľa § 15 ods. 2) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
Komisie sú zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených obecným zastupiteľstvom 
 
K návrhu členov komisií nemali poslanci pripomienky ani ďalšie návrhy. 
  
Predsedovia komisií na požiadanie kolegov informovali o navrhnutých členoch komisií (predstavenie 
v krátkosti). 
 
Návrh na Uznesenie č. 4/2015 
 
OZ schvaľuje členov a  tajomníka Komisie finančnej  a správy obecného majetku  pri Obecnom 
zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych: Ing. Marcela Hrušovská, Ing. Viera Blážová, Juraj Boldiš, Ing. Jozef Kadák  
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Členov prizývaných v prípade potreby:  Ing. Alena Novotová, Soňa Siváková, Mgr. Ľubica   
Ďurišová 

Člena - tajomníka:  Ing. Mária Kašubová 

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 5/2015 
 
OZ schvaľuje členov  a tajomníka Komisie výstavby, územného plánovania, investícií  pri 
Obecnom zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych: Ing. Eva Beňovičová, Ing. Pavol Bogár, Ing. Miroslav Vaško, Ing. Jozef Kadák, Ing. 
Jozef Svatík, Ing. Martin Poruban, 

Členov prizývaných v prípade potreby: Mgr. Ľubica Ďurišová, Ing. Mária Pavlíková, Ing. 
Alexandra Chovancová  

Člena - tajomníka:  Drahoslava Zemánková 

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 6/2015 
 
OZ schvaľuje členov  a tajomníka Komisie  kultúry, školstva a športu  pri Obecnom zastupiteľstve 
v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych:  Ježík Karol, Ing. Sabová Michaela, Navrátilová Anna, Múdry Pavol, Dutko Dušan, 
Mgr. Obdržalová Mária, Mikulášová Ľubica, Húdek Peter,   

Členov prizývaných v prípade potreby: Lenka Ďurišová 

Člena - tajomníka: Jana Dutková 

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 7/2015 
 
OZ schvaľuje členov  a tajomníka Komisie sociálnych vecí a zdravotníctva pri Obecnom 
zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych:  Tomík Patrik, Kadlečíková Jarmila, Tomík Slavomír, Eva Jančová, Bc. Zuzana 
Jančová 
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Členov prizývaných v prípade potreby: Ing. Mária Kašubová 

Člena - tajomníka:  Mgr. Ľubica Ďurišová 

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 8/2015 
 
OZ schvaľuje členov  a tajomníka Komisie na ochranu verejného poriadku  pri Obecnom 
zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych: JUDr. Pavol Kadlečík, Mgr. Ivan Poruban, Peter Ďuriš, Miroslav Raček  
 
Členov prizývaných v prípade potreby: Zuzanna Tanáčová, Ing. Jozef Mojžiš, Mgr.Ľubica 
Ďurišová 
 
Člena - tajomníka: Soňa Siváková 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 9/2015 
 
OZ schvaľuje členov  a tajomníka  Komisie  na ochranu verejného záujmu pri Obecnom 
zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Členov stálych: PaedDr. Oľga Šmatláková, Bc. Jaroslav Križan 

Člena - tajomníka: Mgr. Ľubica Ďurišová  

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 5 – Poverenie sobášiacich 
 
Dôvodová správa: 
Podľa § 4  zákona č. 36/2005 Z.z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov vyhlásenie o 
uzavretí manželstva urobia snúbenci pred primátorom/starostom alebo povereným poslancom 
mestského/obecného zastupiteľstva za prítomnosti matrikára.  
Poslanci nemali pripomienky k povereným osobám. 
 
Návrh na Uznesenie č. 10/2015 
OZ berie na vedomie poverenie starostu obce pre sobášiacich poslancov pre volebné obdobie r. 2014 -
2018: 
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1. Ing. Eva Beňovičová 
2. PaedDr. Oľga Šmatláková 

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za:  8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 6 – Predseda ZPOZ a členovia ZPOZ 
 
Dôvodová správa:   
Zbor pre občianske záležitosti (ZPOZ) pri obecnom zastupiteľstve Obce Trenčianske Stankovce 
organizuje a spoluorganizuje občianske obrady, slávnosti a iné podujatia ako jedna z komisií 
obecného zastupiteľstva (OZ) 
Poslanci nemali pripomienky k navrhnutým osobám.  
Ing. Poruban: boli oslovení všetci navrhnutí? JUDr. Markech – má informáciu, že áno. 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 11/2015 
 
Obecné zastupiteľstvo: 
 
a/ zriaďuje komisiu - Zbor pre občianske záležitosti (ZPOZ) pri  Obecnom zastupiteľstve 
v Trenčianskych Stankovciach 
 
b/ volí pre volebné obdobie 2014 - 2018 predsedu ZPOZ pri obci Trenčianske Stankovce, PaedDr. 
Oľgu Šmatlákovú  
 
c/ schvaľuje zloženie komisie ZPOZ nasledovne: 
 
Rečník:   JUDr. Martin Markech 
                Ing. Eva Beňovičová 
                Mgr. Ľubica Ďurišová  
                Ľubica Mikulášová, smútočný rečník 
                Mgr. Ladislav Žiško, smútočný rečník 
 
Hudba:    Marcela Hrušovská 
                Radoslav Jančo 
 
Spev:       Zuzana Jančová 
                Dana Hrušovská 
                Mgr. Katarína Boková 
                Mgr. Denisa Porubanová 
                Ing. Tibor Gavenda 
 
Recitácia: Soňa Siváková 
                 Mária Kubasáková 
                 Lenka Ďurišová 
 
Fotograf: Mgr. Ľubica Ďurišová 
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Tajomník ZPOZ-u: Drahoslava Zemánková - príprava sobášov, slávností a akcií  ZPOZ  
                                Ľubica Mikulášová - príprava smútočných rozlúčok       
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 7 – Správa o výsledku vykonanej kontroly 
 
Dôvodová správa:   

Správa sa predkladá na rokovanie obecného zastupiteľstva na základe povinnosti vyplývajúcej s §  
18f ods. 1) písm. d) zák. č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení. 

Správa zahrňuje výsledok kontroly podľa schváleného plánu kontrol vykonanej v období november - 
december 2014. Správa nadväzuje na priebežnú správu predloženú 24. novembra 2014 na rokovaní 
obecného zastupiteľstva.  
 
D. Pevný: k správe (o nájme a nájomných zmluvách, ktorými obec prenajíma obecný majetok), má 
pripomienky, pretože v uplynulom období sa poslanci venovali vhodnému prenájmu obecných budov, 
tak, aby prenájom bol pre obec efektívny resp. aspoň nie stratový. Napr. pri prenajímaní 
Spoločenského domu od r. 2013 (prenájom P. Letkovi) obec výrazne zlepšila hospodárenie s týmto 
majetkom. Oddychové centrum – tiež počas uplynulých rokov sa výrazne zlepšilo využívanie 
budovy, znížili sa náklady pre obec, a keby bola ideálna situácia a súčasný nájomca by regulérne 
platil, budova by si na seba zarobila.  
JUDr. Lipták: prenájom priestorov v SD bol v minulosti riešený osobitným zreteľom (okrem 
priestorov pedikúry), teda mal by byť pre obec mimoriadne výhodný. Pripomenul staršie kontroly z 
roku 2012 – vznik veľkej pohľadávky (dnes zrejme nedobytnej) voči spoločnosti BONAS, 
vtedajšiemu nájomcovi OC. Upozornenie, aby sme sa nedostali do tej istej situácie so súčasným 
nájomcom STLF, a.s.  
D. Pevný: v minulosti obec doplácala na prevádzku SD desiatky tisíc €, v minulom volebnom období 
sa situácia výrazne zlepšila, tak ako už spomenul a nemyslí si, že sme s majetkom obce nehospodárne 
nakladali. 
JUDr. Markech: v správe sa nehovorí o nehospodárnom nakladaní s majetkom obce, ale o náznaku 
nehospodárneho nakladania.  
Ing. Mojžiš: rozumie, prečo hl. kontrolór poukázal na niektoré skutočnosti. Uvedená problematika by 
mala byť predmetom pracovnej porady. Aj v minulosti bola snaha riešiť nájomné obecných budov. 
Niektoré budovy budú vždy „v mínuse“ – napr. obecný úrad, otázne ale je, aká vysoká tá „strata“ je. 
Pamätá si, že v minulosti tiež neboli zo strany obecného úradu správne zúčtované niektoré podujatia 
v spoločenskom dome, čo dnes p. Letko už má vyriešené. Pri nájme oddychového centra – nesúhlasil 
od začiatku s neprimeranou veľkosťou celého projektu pre potreby obce. Určite je potrebné hľadať 
riešenie pre lepšie hospodárenie s obecnými budovami. 
Ing. Kudla: zrejme v minulosti - ešte pred prenájmom p. Letkovi bola obcou nízko stanovená cena za 
prenájom spoločenskej sály, nakoľko veľká sála bola na dlhšie časové obdobie zarezervovaná.      
 
Návrh na Uznesenie č. 12/2015 
OZ berie na vedomie Priebežnú správu o výsledku vykonanej  kontroly hlavným kontrolórom 
v období november – december 2014 
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Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 7,  proti: 0 , zdržal sa: 1  D. Pevný) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 8 –  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014     
 
Dôvodová správa: 
Správa sa predkladá na rokovanie obecného zastupiteľstva na základe § 18f ods. (1) písm. 
e) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Správa zahrňuje výsledky kontrol podľa schválených polročných plánov kontrol vykonaných za 
obdobie roka 2014. Správa sumárnou  formou orientačne opisuje rozsah a výsledky kontrol. Podrobné 
výsledky z týchto kontrol sú uvedené v osobitných správach a v zodpovedajúcom rozsahu boli 
predkladané priebežne na rokovania obecných zastupiteľstiev vo forme správ z vykonaných kontrol.  
 
Návrh na Uznesenie č. 13/2015 
OZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 

  
K bodu 9 – Predbežné vyhodnotenie čerpania rozpočtu obce k 31.12.2014 
 
Dôvodová správa: 
V zmysle Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, je predložené vyhodnotenie čerpania finančného rozpočtu Obce 
Trenčianske Stankovce (príjmov a výdavkov) k 31.12.2014  – viď predložený materiál. 
Definitívna správa o plnení rozpočtu roku 2014 bude súčasťou Záverečného účtu obce 
(do 30.6.2015). 

 
Návrh na Uznesenie č. 14/2015 
OZ  berie na vedomie  Vyhodnotenie čerpania rozpočtu príjmov a výdavkov obce k 31.12.2014.  

 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 10 – Rozpočtové opatrenie č. 7/2014 
 
Dôvodová správa: 
V zmysle  § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004, Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v dôsledku reálnej skutočnosti rozpočtovým opatrením č. 
7/2014 sa v kompetencii starostu obce k 31.12.2014 zmenil rozpočet výdavkov v niektorých 
položkách v sume 6 860,- € bez zmeny celkovej sumy výdavkov – viď. tabuľka. Uvedený materiál je 
daný OZ na vedomie.  
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Kompetencia starostu obce: 
Zvýšenie výdavkov      Zníženie výdavkov      

Cestovné výdavky     Štúdie, posudky, expertízy     

rozpočet 200   rozpočet 2 100   

očakávaná skutočnosť 300   očakávaná skutočnosť 1 500   

zvýšenie rozpočtu o   100 zníženie rozpočtu o   600 

Interiérové vybavenie (okenné sieťky)     Poplatky správne, súdne     

rozpočet 700   rozpočet 5 000   

očakávaná skutočnosť 800   očakávaná skutočnosť 600   

zvýšenie rozpočtu o   100 zníženie rozpočtu o   4 400 

Prev. stroje, prístr. zariadenia (rádio)     SD - Tovary a služby     

rozpočet 2 900   rozpočet 7 870   

očakávaná skutočnosť 3 000   očakávaná skutočnosť 6 090   

zvýšenie rozpočtu o   100 zníženie rozpočtu o   1 780 

Propagácia obce (Informátor)           

rozpočet 1 100         

očakávaná skutočnosť 1 230         

zvýšenie rozpočtu o   130       

Školenia, semináre           

rozpočet 2 482         

očakávaná skutočnosť 2 552         

zvýšenie rozpočtu o   70       
Kult. a šport. podujatia (turnaj - stolný 
tenis)           

rozpočet 13 100         

očakávaná skutočnosť 13 300         

zvýšenie rozpočtu o   200       
Monografia obce (plus Kniha Ľudové 
piesne)           

rozpočet 9 000         

očakávaná skutočnosť 11 350         

zvýšenie rozpočtu o   2 350       

Odmeny na základe dohôd           

rozpočet 23 346         

očakávaná skutočnosť 26 346         

zvýšenie rozpočtu o   3 000       

Prečerp. Stanica - el. energia           

rozpočet 490         

očakávaná skutočnosť 690         

zvýšenie rozpočtu o   200       

Stavebná úradovňa - poštové poplatky           

rozpočet 1 370         

očakávaná skutočnosť 1 700         

zvýšenie rozpočtu o   330       

Sociálne služby - príspevok na stravu            
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rozpočet 3 500         

očakávaná skutočnosť 3 700         

zvýšenie rozpočtu o   200       

Kap. výdavky - kúpa pozemkov, stavieb     Kap. výdavky - ostatné     

rozpočet 0   rozpočet 1 458   

očakávaná skutočnosť 80   očakávaná skutočnosť 1 378   

zvýšenie rozpočtu o   80     80 

Zvýšenie výdavkov spolu 6 860 Zníženie výdavkov  spolu 6 860 

 
Návrh na Uznesenie č. 15/2015 
OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 7/2014 – zmeny rozpočtu v  kompetencii starostu 
obce 
 

Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 11 – Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 – Oprava vozidla na vývoz fekálií 
 
Dôvodová správa: 
Koncom roka 2014 sa pokazila fekálna cisterna, je nutné zakúpiť nový náhradný diel, keďže cca 
polovica obce nie je odkanalizovaná a prostredníctvom fekálneho vozidla sa zabezpečuje vývoz 
fekálií občanom obce, ako aj iným subjektom mimo obce. Aktuálna cenová ponuka je 8 640 € s DPH. 
V schválenom rozpočte na rok 2015 nie je počítané s takouto výdavkovou položkou, preto je 
potrebné rozpočtovým opatrením č. 1/2015 rozpočet výdavkov upraviť (na druhej strane môžeme 
počítať s vyšším podielom príjmu z podielových daní, ako je v schválenom rozpočte). 
Do termínu uzávierok ponúk nebola obci doručená žiadna ponuka. Následne sme získali ponuku od 
jednej spoločnosti – Agrostar s.r.o., ktorá je schopná náhradný diel dodať (ako jediný výrobca tohto 
typu náhradného dielu) a vozidlo opraviť. Oprava by mohla byť hotová cca do mesiaca.  
Ing. Mojžiš: väčšina techniky v obci je zastaraná, v budúcnosti bude potrebné investovať aj týmto 
smerom.  
 
Návrh na Uznesenie č. 16/2015 
OZ schvaľuje vyčlenenie prostriedkov z rozpočtu obce na kúpu fekálnej cisterny – náhradný diel, t.j. 
rozpočtové opatrenie č. 1/2015.  
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 12 – Zrušenie VZN č. 3/2011 o povinnosti vypracovať a aktualizovať 
povodňový plán záchranných prác právnickej osobe a fyzickej osobe-
podnikateľovi, ktorej objekt môže byť postihnutý povodňou   
 
Dôvodová správa: 
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Dňa 10.11.2014 sme obdržali protest prokurátora proti VZN Obce Trenčianske Stankovce č.3/2011 
o povinnosti vypracovať a aktualizovať povodňový plán záchranných prác právnickej osobe 
a fyzickej osobe-podnikateľovi, ktorej objekt môže byť postihnutý povodňou, pretože uvedené 
nariadenie nie je v súlade s § 6 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a § 26 ods. 3 písm. a) bod 6 a 7, § 47 ods. 1 písm. l) zákona č. 7/2010 Z.z. o ochrane pred 
povodňami. 
 
Návrh na Uznesenie č. 17/2015 
Obecné zastupiteľstvo:  
a) berie na vedomie protest prokurátora proti VZN č. 3/2011 
b) ruší VZN č. 3/2011 o povinnosti vypracovať a aktualizovať povodňový plán záchranných prác 

právnickej osobe a fyzickej osobe-podnikateľovi, ktorej objekt môže byť postihnutý povodňou   
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 13 - Stankovská zabíjačka - schválenie cenníka výrobkov, jedál  
 
Dôvodová správa : 
Obecná zabíjačka spojená s pochovávaním basy  sa stala   kultúrno-spoločenskou udalosťou, ktorá sa 
teší veľkej obľube u širokej vrstvy obyvateľov. V súčasnosti sa pripravuje VI. ročník Stankovskej 
zabíjačky a z toho dôvodu predkladáme na schválenie nižšie uvedený cenník  výrobkov. 
 
P. Tomík - máme zabezpečené hygienické a iné podmienky predaja? JUDr. Markech –  zabezpečíme. 
  
Návrh na Uznesenie č. 18/2015 
OZ schvaľuje cenu jednotlivých jedál počas Obecnej zabíjačky nasledovne : 
 
Zabíjačkový tanier        
/jaternica, klobása, fašírka/                2,50 €/porcia 
 
Zabíjačková kapustnica                     1,00 €/porcia 
 
Zabíjačková kaša                                0,50 €/porcia 
 
Tlačenka   0,5 kg                                1,50 €   

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 14 - Vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou p. Hlávková, 
manž. Hudecovci 
 
Dôvodová správa: 
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Miestnym zisťovaním bolo potvrdené, že pozemok v k.ú. Veľké Stankovce, pod miestnou 
komunikáciou parc. 51/2, 53/2 je vlastníctvom súkromných osôb - p. Hlávkovej a spol.  Po tomto 
zistení  požiadala p. Hlávková a spol. obec o zámenu spomínaných pozemkov,  a to  za koryto 
suchého potoka, ktoré  sa nachádza za ich rodinným domom. Ich žiadosť bola riešená v rokoch 2012-
2014, komisia VÚPaI na svojom zasadnutí dňa 20.1.2012 toto prerokovala a doporučila zámenu 
pozemkov s obcou Trenčianske Stankovce, avšak táto sa z osobných dôvodov rodiny p. Hlávkovej 
neuskutočnila, všetky prijaté uznesenia boli zrušené. Dňa 25.1.2015 požiadala p. Hlávková s novými 
spoluvlastníkmi, manž. Hudecovcami o vykonanie zámeny spomínaných pozemkov. 
 
Mgr. Račková si všimla, že na LV č. 179 – parcelách, ktoré by mali byť predmetom zámeny, je 
ťarcha. 
Mgr. Ďurišová vysvetlila, že  pozemky sú zaťažené z dôvodu hypotéky, avšak  žiadatelia pracujú na 
odťažení spomínaných  parciel, obec vydávala potvrdenie pre tento účel.  
 
Dušan Pevný vzniesol návrh na Odročenie uvedeného bodu do momentu odťaženia predmetných 
parciel. 
 
Starosta obce dal o jeho návrhu hlasovať.  
 
Návrh na Uznesenie č. 19/2015 
OZ odročuje majetkovo – právne vysporiadanie miestnej komunikácie k.ú. Veľké Stankovce formou 
zámeny pozemkov medzi  Obcou Trenčianske Stankovce a spoluvlastníkmi Alenou Hlávkovou, 
manž. Tomášom a Veronikou  Hudecovcami  do času odťaženia predmetných parciel vedených na 
LV č. 179 k.ú. Veľké Stankovce: 
parc.č. 51/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 46 m2. 

parc.č.  53/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 18 m2 

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 15  -  Diskusia 
 
1. Mgr. Račková - je harmonogram zasadnutí OZ? JUDr. Markech – je na poslancoch, aby si dohodli 
a schválili plán zasadnutí OZ 
2. D. Pevný – pohlo sa riešenie rozšírenia materskej školy? JUDr. Markech – zajtra bude mať  
stretnutie s projektovým menežerom, bude sa tomuto venovať.  
3. Občania obce zast. p. Slavom Tomíkom – či obec vzniesla pripomienky k plánovanej realizácii 
križovatky medzi Tr. Stankovcami a Tr. Turnou. Vidia problém riešenia križovatky pre cyklistov a 
chodcov – križovatka nepočíta s prechodom, podchodom ani nadchodom, ani osvetlenie tam nie je 
plánované. Obec by asi mala vstúpiť do procesu riešenia križovatky. JUDr. Markech – toto sa riešilo 
v minulom období. D. Pevný – naša obec sa môže vyjadriť v procese stavebného konania ako 
účastník konania, tiež počas výstavby v dôsledku nátlaku občanov by bolo možné žiadať o úpravu 
projektu resp. riešenia križovatky (kompetencia starostu obce).  Ing. Poruban – bude potrebné 
doriešiť aj osvetlenie a chodník od Kvety po hl. cestu (na území obce). 
4. Ing. Mojžiš – požiadal o zvolanie pracovnej porady. Tlmočil tiež požiadavku občana/občanov obce 
na úpravu otváracích hodín Pohostinstva Pod orechom, ruší ich hluk. (Nie je však možné prijať VZN 
upravujúce otváracie hodiny prevádzok).  Občania chcú stanovisko, komu majú platiť vodné, stočné – 
či TVS alebo TVK. Tiež po obci chodia zástupcovia rôznych firiem – informovať občanov, aby boli 
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obozretní. Urbárske spoločenstvo Veľké  Stankovce má povolenie na vývoz zeminy zo susedných 
obcí na výsyp ciest v lese, ako potom  budeme riešiť zlikvidovanie zeminy po vybudovaní kanalizácie 
v Tr. Stankovciach, a tiež starú zeminu vyťaženú v minulosti pri budovaní kanalizácie do Selca?  
5. Ing. Poruban – aký je plán s vyfrézovaným asfaltom z komunikácií, kde sa robí kanalizácia? Nedá 
sa využiť na cesty, ktoré sú v zlom stave v obci? JUDr. Markech bol informovaný dodávateľskou 
firmou, čo všetko urobia pri dokončovaní prác na kanalizácii, toto konkrétne nevie, zistí.  
6. Mgr. Račková – mamičky s kočíkmi musia nechávať detičky nestrážené dole pod schodami, kým 
sú na pošte. Je možné toto riešiť bezbariérovým prístupom k pošte v budove obecného úradu? D. 
Pevný – ak by sa realizovala oprava fasády, ako je v pláne investičných akcií, navrhuje riešiť to 
súbežne.  
7. JUDr. Markech informoval: 
- máme vypracovanú projektovú dokumentáciu k rekonštrukcii spoločenského domu – jeho 
opláštenie, je potrebné o tom diskutovať a následne prijať riešenie (rozsah, zdroje?) 
- v ambulancii už ordinuje nová MUDr. Bunčáková, robí sa projektová dokumentácia na 
bezbariérový vstup do budovy a bezbariérové WC (do cca 2 mesiacov by mala byť) 
- bola podpísaná zmluva s Recyklačným fondom na dotáciu na nákup multifunkčného vozidla, Ing. 
Vetrák spracúva súťažné podmienky na výber vozidla, komisia pre výber bude s nimi oboznámená 
- bola doručená žiadosť o prenájom sauny v oddychovom centre 
- zapojili sme sa do projektu Kúpele v regióne (Tr. Teplice) = zľavy pre občanov obce na využitie 
bazénov v kúpeľoch – do 28.2.2015 
- problémy pri budovaní kanalizácie – informácie od realizujúcej firmy: nelegálne prípojky do potoka 
(Ing. Mojžiš – toto je dlhoročný problém), starosta požiadal firmu, aby ho týždeň vopred informovala 
o harmonograme prác v jednotlivých uliciach obce (aby aj občania vedeli), harmonogram sa môže 
meniť napr. kvôli počasiu, obecnej zabíjačke, tiež je potrebné vyzvať občanov, aby neparkovali na 
miestnych komunikáciách, kde sa pracuje na kanalizácii, tiež aby si nahlásili, v akej hĺbke chcú mať 
prípojku, tiež nech nenahlasujú znečistenie komunikácii mechanizmami na polícii, ale realizátorovi 
stavby (Ing. Belo) resp. starostovi obce, pokiaľ by nebola cesta priebežne čistená. D. Pevný – kto 
dozoruje, akým zásypovým materiálom riešia výkopy, aby sa nestalo, že budeme po čase musieť 
opravovať cesty – majú s tým starosti v iných obciach (určite by to mal kontrolovať aj niekto z obce).  
8. Ing. Kudla, PhD. – 8.5.2015 bude RTVS vysielať služby Božie z ev. kostola, tak aby v tomto 
období sa nerobilo na kanalizácii v blízkosti kostola. Je možnosť prenájmu ľadovej plochy na 
Gáboríkovom štadióne za cenu 100 €/hod. – bol by záujem? Skúsime to spolu s inými obcami? 
9. JUDr. Lipták –  v záujme zvýšenia transparentnosti a informovanosti občanov odporučil, aby 
materiály predkladané na rokovanie OZ boli zverejňované na  webovej stránke obce pred rokovaním 
OZ tak, ako sú v elektronickej podobe zasielané poslancom OZ.  
10. Dr. Šmatláková – uvažuje sa s el. schránkami poslancov na webovej stránke? Momentálne na 
webovej stránke nie sú uvedené mená poslancov. Starosta: bude nová webová stránka, údaje tam 
budú. Neuvažuje sa s obvodmi pre poslancov? JUDr. Markech – nepovažuje to za nevyhnutné, 
občania sa môžu obrátiť na ktoréhokoľvek poslanca. 
11. Mgr. Ďurišová – informovala, že poslanci boli po ustanovujúcom zasadnutí OZ oslovení, aby 
poskytli súhlas so zverejnením svojej fotografie, telefónneho čísla, emailu na www. stránke obce.  
Obec akceptuje požiadavku poslancov nezverejňovať súkromné telefónne čísla ani súkromné 
emailové schránky, požiadala ich však  o fotografiu, ktorá bude spolu s bydliskom zverejnená na web 
stránke obce, aj s novovytvorenými služobnými mailovými schránkami pre každého poslanca. 
Poslanci požiadali, aby zamestnanci úradu neposkytovali ich súkromné telef. čísla občanom (starosta 
zamestnancov upozorní). 
12. Ing. Blážová – zamyslieť sa nad daňovníkmi s daňovou povinnosťou pár centov, či by nebolo 
možné takúto daň nevyrubiť, pretože náklady vynaložené na spracovanie takejto dane sú oveľa 
vyššie.  
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13. Plánuje starosta vyčleniť nejaký čas na vybavovanie občanov? JUDr. Markech – zatiaľ to 
neplánuje, ale kedykoľvek, keď je na úrade a nemá rokovanie, je možné za ním prísť. 
 
 
K bodu 16  - Záver 
  
Starosta obce oficiálne ukončil  zasadnutie OZ o 19:15 hod.  poďakovaním všetkým prítomným.  
                               
 
 
 
 
 
 
                                                                                             JUDr. Martin Markech 
                                                                                                    Starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ľubica Ďurišová 
                                                                                                  Prednostka OcÚ 


